
親愛的學弟妹，踏進元智應外系你⼀定能感受到語
⾔學習的愉快跟喜悅，⼤學四年中同時將英、⽇⽂
兩種語⾔習得、專精並在畢業後能在職場上發揮所
長，需要非常專⼼地投入跟對語⾔無比的熱情~! !  
我想信你⼀定可以 ! 

學姊從在元智應外系⼤學部、研究所畢業到擔任助
教，⼀路上因為有師長們專業及細⼼的指導，學長
姊及學弟妹互相缺搓學習，交換⽣及外籍⽣⼀起承
辦交流語⾔⽂化特⾊活動，豐富了我英⽇⽂的語⾔
能⼒，更能耳濡⽬染其相關⽂化特⾊，因此在職場
上⾯對多語⾔、多國家來的⼈也從不畏懼，我以⾝
為元智應外系⼀員為榮  相信你也會是歐~! 
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“ Dear younger underclass: you will surely feel the joy and happiness of 
language learning when you step into the Department of Foreign Languages 
in YZU. During the four years in university, you will learn both English and 
Japanese at the same time, and you will be able to use your skills in the 
workplace after graduation. You need to be very attentive and passionate 
about language~! I believe you can do it! As a graduate from undergraduate 
and graduate program, I was able to work as a teaching assistant in the 
department mostly because the teachers were professional, providing me 
detailed instruction. With the guidance of upperclass students, I jointly 
organized exchanges of languages and cultures with exchange and 
international students, enriching my English and Japanese language skills 
and immersing myself in the relevant cultural characteristics. Though I faced 
a lot of challenges in the workplace, dealing with people from various 
countries, I have never feared. I am proud of being a member of this 
department and believe that you will be, too!”


